
Bespreekpunten SP & Stadspartij bij collegebrief “U itkomst 
gesprekken HH2-clienten” 

 
 
1. Hoe kijken de commissieleden aan tegen het grote aantal cliënten dat minder uren HH2 gaat 
krijgen. Dit zijn 1236 van de 1667 mensen? Zijn de commissieleden van mening dat het college van 
B&W en de gemeenteraad HH2-cliënten de afgelopen jaren teveel zorg hebben gegeven? 
 
2. Hoe kijken de commissieleden aan tegen het zeer lage aantal bezwaren (enkele tientallen) dat is 
ingediend? Zeker gezien de vaak kwetsbare achtergrond van deze zorg- en hulpbehoevenden, die 
vaak niet goed de juiste (juridische) paden weten te behandelen of dit niet kunnen. Zijn de 
commissieleden bereidt om voor de betreffende doelgroep de bezwaarprocedure te verlengen? 
Zodat we de kwetsbare mensen alsnog ruimschoots de gelegenheid geven om begeleiding of hulp in 
te schakelen bij het indienen van bezwaar. Dit om zo zorgvuldig mogelijk om te gaan met deze 
(kwetsbare) mensen. 
 
3. Hoe kijken de commissieleden aan tegen de zin: "Er is een verschuiving van HH2 naar HH1 
bewerkstelligd, maar wat het meeste opvalt is de vermindering van het aantal uren"? Dit alles met in 
het achterhoofd dat er een forse bezuinigingstaakstelling door het college van B&W aan de 
keukentafelgesprekken verbonden wordt. 
 
4. In brief zegt het college van B&W: "Tevens zien we de meerwaarde van het wijkgericht werken, 
waardoor we nog beter in staat zullen zijn om daar waar nodig kwetsbare mensen te ondersteunen." 
Hoe kijken de commissieleden aan tegen de meerwaarde van het wijkgerichte werken en de 
ondersteuning/monitoring van de 223 mensen die per 1 juli 2015 van HH2 naar HH1 worden 
geplaatsten en de 1236 mensen die minder uren HH2 krijgen, terwijl er stadsbreed momenteel nog 
niet overal sociale teams actief en volop functioneel zijn? 
 
5. Vinden de overige fracties net als de SP en Stadspartij dat het college gebreken vertoont voor de 
invulling van motie 16 VSD over de uitkomsten van de gesprekken met HH cliënten? Wij willen 
namelijk graag een objectieve mening vormen en wij missen daarvoor het volgende: Een overzicht 
om hoeveel uren minder gemiddeld per cliënt het gaat, hoeveel bezwaren er zijn ingediend en waar 
deze over gaan, en/of de cliënten tevreden zijn over de gesprekken. 
 


